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P R O T O K Ó Ł  Nr  IV/10 

sesji Rady Miejskiej Mieroszowa 

odbytej w dniu  30 grudnia 2010r.  

w Urzędzie Miejskim w Mieroszowie . 

 

 

Godzina rozpoczęcia:   13:00 

Godzina zakończenia:  15:45 

 

Ad. 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Mieroszowa- Pan 

Ryszard Gubernat. Stwierdził, że na  stan 15 radnych Rady Miejskiej obecnych jest  

15 radnych. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1a do niniejszego protokołu. 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 1b do niniejszego 

protokołu. 

Następnie Pan Przewodniczący powitał zaproszonych gośc 

- Burmistrza Mieroszowa – Pana Andrzeja Laszkiewicza, 

- Skarbnik Gminy Mieroszów – Pani Iwona Wojciechowską – Zatorską , 

- Kierowników jednostek organizacyjnych Gminy,  

- Kierowników referatów Urzędu Miejskiego, 

 

 

Ad.2. Przewodniczący Rady Miejskiej Mieroszowa – Pan Ryszard Gubernat   

odczytał  proponowany porządek obrad : 

 
1. Otwarcie sesji.  

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołów  z poprzedniej sesji Rady Miejskiej Mieroszowa. 

4. Informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 
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6. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej Mieroszowa. 

7. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

8. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie uznania skargi Pani 

Tamary Zych za zasadną/bezzasadną. 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie wprowadzenia 

zmian  

do budżetu Gminy Mieroszów na 2010r. 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie wynagrodzenia  

dla Burmistrza Mieroszowa. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie sposobu 

konsultowania  

z radami działalności pożytku publicznego lub organizacjami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego projektów aktów prawa miejscowego  

w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie Programu 

współpracy Gminy Mieroszów z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2011r. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie zatwierdzenia planu 

pracy Komisji Ogólnej na I półrocze 2011r.  

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie zatwierdzenia planu 

pracy Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2011r.  

15. Odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji. 

16. Odpowiedzi na zapytania, oświadczenia i wnioski radnych. 

17. Wolne wnioski, informacje, apele. 

18. Zakończenie obrad. 

 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz zwrócił się z prośbą o 

umieszczenie w porządku obrad trzech punktów : 

- w pkt. 13 Projekt uchwały Radny Miejskiej w Mieroszowie w sprawie zatwierdzenia 

taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę na terenie miejscowości Unisław Śląski, 

Rybnica  Leśna, Rybnica Leśna - Kamionka położonych w gminie Mieroszów, 
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-w pkt. 14 Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie zmian Uchwały 

Nr LIX/262/Rady Miejskiej w Mieroszowie z dnia 10 listopada 2010r. w sprawie 

regulaminu dostarczania i odprowadzania ścieków, 

- w pkt. 15 Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie utworzenia 

Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych, 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie poszczególne propozycje zgłoszone do 

porządku obrad przez Pana Burmistrza. 

 

Wszystkie propozycje zostały przyjęte 11 głosami „za” ( jednogłośnie ). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat odczytał prządek obrad 

po przyjętych zmianach : 

1. Otwarcie sesji.  

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołów  z poprzedniej sesji Rady Miejskiej Mieroszowa. 

4. Informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej Mieroszowa. 

7. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

8. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie uznania skargi Pani 

Tamary Zych za zasadną/bezzasadną. 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie wprowadzenia 

zmian  

do budżetu Gminy Mieroszów na 2010r. 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie wynagrodzenia  

dla Burmistrza Mieroszowa. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie sposobu 

konsultowania  

z radami działalności pożytku publicznego lub organizacjami prowadzącymi 
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działalność pożytku publicznego projektów aktów prawa miejscowego  

w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie Programu 

współpracy Gminy Mieroszów z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2011r. 

13. Projekt uchwały Radny Miejskiej w Mieroszowie w sprawie zatwierdzenia 

taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę na terenie miejscowości Unisław Śląski, 

Rybnica  Leśna, Rybnica Leśna - Kamionka położonych w gminie Mieroszów, 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie zmian Uchwały Nr 

LIX/262/Rady Miejskiej w Mieroszowie z dnia 10 listopada 2010r. w sprawie 

regulaminu dostarczania i odprowadzania ścieków, 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie utworzenia Liceum 

Ogólnokształcącego dla Dorosłych, 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie zatwierdzenia planu 

pracy Komisji Ogólnej na I półrocze 2011r.  

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie zatwierdzenia planu 

pracy Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2011r.  

18. Odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji. 

19. Odpowiedzi na zapytania, oświadczenia i wnioski radnych. 

20. Wolne wnioski, informacje, apele. 

21. Zakończenie obrad 

 

Ad.3.Przyjęcie protokołów  z poprzedniej sesji Rady Miejskiej Mieroszowa. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat poinformował,  

że protokoły z poprzednich sesji tj. z 14 i 17 grudnia 2010r. zostały sporządzone  

w terminie i wyłożone do wglądu w Biurze Rady Miejskiej.  

Do dnia dzisiejszego nie wpłynęły żadne wnioski. 

Następnie Przewodniczący zapytał czy ktoś chce wnieść do protokołów. 

Uwag nie zgłoszono. 
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W związku z powyższym Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołów z poprzedniej sesji. 

Protokół z II i III sesji Rady Miejskiej w Mieroszowie zostały przyjęte 11 głosami 

„za”. 

Ad.4.Informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym omówił Przewodniczący Rady Miejskiej Mieroszowa, informując 

że w tym okresie wziął udział w spotkaniu opłatkowym zorganizowanym przez 

Burmistrza Mieroszowa w dniu 20 grudnia 2010r.  

  

Ad.5.Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym omówił 

Burmistrz Mieroszowa – Pan  Andrzej Laszkiewicz. 

  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.6.Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej Mieroszowa omówił  

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz. 

 

Sprawozdanie z wykonania uchwał stanowi załącznik nr 3 do tego protokołu. 

 

Na sesję Rady Miejskiej przybyła Radna – Pani Agnieszka Wendych-Mądrzak . 

Stan obecnych – 12. 

 

Ad.7.Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Radna – Pani Justyna Pichowicz zwróciła się z pytaniem czy można przenieść wiatę 

przystankową w Sokołowsku bliżej chodnika, tak żeby  mogli z niej korzystać  

mieszkańcy oczekujący na przewóz. 
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Radna – Pani Justyna Pichowicz zwróciła się z pytaniem, kto zarządza 

nieruchomością w Sokołowsku przy potoku Sokołowiec, na której znajdują się 

oznakowane do wycinki drzewa. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat poinformował, że Rada 

Miejska może spośród swojego grona wybrać dwie osoby do Miejskiej Komisji 

Mieszkaniowej. W związku z tym zwrócił się do Radnych o zgłaszanie kandydatów do 

tej Komisji. 

 

Kandydaci zgłoszeni do Miejskiej Komisji Mieszkaniowej : 

Radna – Pani Maria Chmielnicka, 

Radna Pani Agnieszka Mądrzak – Wendych, 

Radna – Pani Dorota Nagórna,  

Radna – Pani Katarzyna Ubik. 

Powyższe osoby wyraziły zgodę na kandydowanie do Miejskiej Komisji 

Mieszkaniowej. 

 

W związku z tym, że zostało zgłoszonych więcej kandydatów  Przewodniczący Radny 

poinformował, że po wyborze Komisji Skrutacyjnej należy przeprowadzić głosowanie 

tajne. 

 

Kandydaci zgłoszeni do Komisji Skrutacyjnej : 

Radna- Pani Agnieszka Kozłowska, 

Radna – Pani Dorota Błażejowska, 

Radny – Pan Marcin Komorowski. 

Powyższe osoby wyraziły zgodę na kandydowanie do Miejskiej Komisji 

Mieszkaniowej. 

 

Na sesję Radny Miejskiej przybył Radny – Pan Michał Sowa. Stan obecnych 13. 
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Przewodniczący Rady ogłosił 10 min. przerwy celem ukonstytuowania się Komisji 

Skrutacyjnej oraz przygotowania kart do  głosowania. 

 

Po przerwie Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej – Pani Agnieszka Kozłowska 

wyjaśniła Radnym zasady głosowania. 

 

Po przeliczeniu głosów oddanych na poszczególnych kandydatów Przewodnicząca 

Komisji Skrutacyjnej odczytała protokół z wyboru z pośród Radnych dwóch członków 

do  Komisji Mieszkaniowej. Na podstawie Protokołu Komisja stwierdziła, że Pani 

Maria Chmielnicka i Pani Katarzyna Ubik zostały wybrane  na członków Miejskiej 

Komisji Mieszkaniowej. 

 

Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.8.Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie uznania skargi 

Pani Tamary Zych za zasadną/bezzasadną omówił Przewodniczący Rady 

Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat, informując że w związku z powyższą skargą na 

działania Burmistrza Mieroszowa zostało przeprowadzone postępowanie wyjaśniające, 

z którego wynika, że wybór formy dowozu zależy przede wszystkim  

do uwarunkowań dotyczących lokalnego rynku przewozowego, uwarunkowań 

geograficznych oraz możliwości budżetowych gminy. 

Może to być : 

- organizacja dowozu w oparciu o gimbusy stanowiące własność gminy,  

- wyłonienie w drodze przetargu przewoźnika na kursy zamknięte tylko dla uczniów, 

- zwrot za bilety z wymaganym comiesięcznym przedłożeniem biletów zakupionych 

przez rodziców lub opiekunów, 

- wyłonienie w drodze przetargu przewoźnika, u którego gmina wykupuje bilety 

miesięczne  

dla określonych uczniów. 
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 W gminie Mieroszów sposobem organizacji transportu dzieci i młodzieży do 

szkół jest zakup biletów miesięcznych u przewoźnika wybranego w drodze przetargu 

nieograniczonego. 

Dzieci i młodzież w gminie dowożona jest z sołectw zgodnie z rozkładem jazdy. 

Zapewniony jest  dojazd zarówno w godzinach rannych, jak i popołudniowych. 

Wszystkie dzieci młodsze (przedszkolaki, uczniowie klas I-III) otoczone są opieką  

w czasie transportu porannego.  

 Natomiast podczas kursów popołudniowych opieką objęte są wszystkie dzieci. 

Dyrektorzy szkół starają się organizować zajęcia pozalekcyjne w taki sposób, aby 

mogły również korzystać z nich dzieci i młodzież dojeżdżająca. Ponadto we 

wszystkich szkołach są zorganizowane zajęcia świetlicowe z możliwością korzystania 

z opieki nauczycieli. Do dyspozycji uczniów są również w każdej szkole biblioteki 

oraz sale komputerowe. Uczniowie oczekujący na zajęcia lub oczekujący na odjazd do 

domu mogą korzystać z w/w sal. 

 W Publicznym Gimnazjum im. K. Kieślowskiego w Mieroszowie  

są organizowane zajęcia wspomagające oraz zajęcia rozwijające zainteresowania 

uczniów. Godziny tych zajęć ustalono możliwie optymalnie dla każdego 

zainteresowanego ucznia. Niestety w niektórych przypadkach nie ma możliwości 

zapewnienia uczniom powrotu z tych zajęć, ponieważ kończą się o godz. 1730 . 

Organizacja dowozu pod kątem poszczególnych uczniów jest trudna i kosztowna,  

a wydatki oświatowe w gminie stanowią 43% wydatków budżetowych. 

 Jednocześnie informuję, że po dokonaniu analizy godzin, w których odbywają 

się zajęcia pozalekcyjne oraz liczby dzieci z nich korzystających, dyrektor gimnazjum 

dokona zmian godzin tych zajęć.  

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, że 

projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji i został zaopiniowany 

pozytywnie uznając skargę za bezzasadną. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie. 
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Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr IV/7/10 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 grudnia 2010r. w sprawie  

uznania skargi Pani Tamary Zych za bezzasadną została podjęta  8 głosami „za”, 3 

„przeciw”, 4 „wstrzymującymi się”. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 5 do tego protokołu. 

 

Ad.9.Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie wprowadzenia 

zmian do budżetu Gminy Mieroszów na 2010r. omówiła Skarbnik Gminy – Pani 

Iwona Wojciechowska – Zatorska, informując że w związku z otrzymanym pismem 

od Wojewody Dolnośląskiego o zmniejszeniu dotacji na dofinansowanie pomocy 

materialnej dla uczniów o charakterze socjalnym pomniejsza się dochody i wydatki w 

rozdziale 85415 o kwotę 41.967 zł. 

 Zmniejsza się dochody i wydatki w kwocie 1.131 zł rozdział 60016 na 

podstawie podpisanego aneksu do umowy DG-p/1678/10 o udzielenie dotacji celowej 

na zadanie pn. Odbudowa drogi gminnej ul. Parkowa w Sokołowsku. 

Zwiększ się dochody i wydatki w rozdziale 90001 o kwotę 6.291 zł zgodnie  

z podpisanym aneksem do umowy DG-P/1677/10 o udzielenie dotacji celowej na 

zadanie pn. Budowa urządzeń kanalizacji sanitarnej w Mieroszowie. 

 Zwiększa się dochody o kwotę 115.166 zł w rozdziale 75615 w związku  

z uregulowaniem przez WZWiK w Wałbrzychu zaległego podatku od nieruchomości 

wraz z należnymi odsetkami czego nie można było zaplanować w budżecie na 2010r. a 

tym samym  zmniejsza się dochody o kwotę 106.500 zł w rozdziale 75615 kwota 

5.000 zł podatek rolny od osób prawnych ponieważ w budżecie na rok 2010 przyjęto 

kwoty cen skupu żyta przed komunikatem Prezesa GUS podobnie jak w rozdziale 

75616 podatek rolny od osób fizycznych kwota 23.500 zł. Ponadto zmniejsza się o 

kwotę 63.500 zł w rozdziale 75618 wpływy z tyt. opłaty eksploatacyjnej  o  nadpłatę 
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jaka wpłynęła po koniec 2009r. Zwiększa się wydatki w rozdziale 85415 kwota 8.666 

zł jako udział gminy w realizacji programu dofinansowania świadczeń pomocy 

materialnej dla uczniów o charakterze socjalnym.  

Pozostałe zmiany po stronie wydatków dotyczą koniecznych korekt budżetu w celu 

dostosowania planu do realizacji budżetu i tak: 

� rozdział 60078 dotyczy zadania Odbudowa drogi gminnej i kanału 

odprowadzającego wodę w ul. Unisławskiej w Sokołowsku oraz Odbudowa 

mostu na potoku Sokołowiec w ul. Unisławskiej w Sokołowsku, na realizację 

którego gmina otrzymała promesę w kwocie 400.000 zł. Z kwoty tej 

zrealizowano zadanie Odbudowa mostu na potoku Sokołowiec w ul. 

Unisławskiej w Sokołowsku natomiast kwotę o 160.880 zł gmina musiała 

zmniejszyć dochody i wydatki, ponieważ faktycznie na dwa zadania nie 

otrzymałaby pieniędzy. 

Pomyłkowo w Uchwale Nr LVII/247/10 z 30 września 2010 i Uchwale Nr 

LVIII/253/10 z 29 października 2010r. Rady Miejskiej Mieroszowa 

skorygowano plan w § 6330 na minus o kwotę 160.880 zł na plus w    § 6050 

co  podwoiło zapisy na paragrafach.  

Po telefonie i uzgodnieniach z RIO Wałbrzych skorygowano i dostosowano 

zapisy w poszczególnych paragrafach o kwotę 321.760 zł na § 6050 

(zmniejszono) i zwiększono § 6330 korygując poprzednio błędnie przyjęte 

zapisy, 

� przesunięcie kwoty 38.500 zł z rozdziału 70005 do 60016 dotyczy nowego 

zadania realizowanego przez gminę pn. Konserwacja rowu wraz z odbudową 

dwóch przepustów w miejscowości Łączna przy pomocy finansowej udzielonej 

przez Marszałka Województwa Dolnośląskiego w kwocie 17.760 zł, 

� zmniejszenie w rozdziale 70005 wydatków na szkolenia i przesunięcie kwoty 

4.000 zł do rozdziału 92105 wynika z pomyłkowo zdjętej kwoty planu w § 

2820, który za 9 m-cy br. nie wykazywał wykonania. Ponieważ wszystkie 

zadania realizowane przez stowarzyszenia przechodziły przez rozdział 92605, 

w m-cu listopadzie nastąpiło przekroczenie o 4.000 zł czyli kwotę pierwotnie 

zabezpieczoną w budżecie a dotyczyło to Towarzystwa Rozwoju Sokołowska, 
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któremu przyznano 2.000 zł oraz Stowarzyszenia Granica również 2.000 zł. 

Dlatego też niezbędna jest korekta planu i przywrócenie kwoty pierwotnie 

przyznanej dotacji na § 2820 rozdział 92105, 

� w rozdziale 80103 zmniejszenie na zakupach inwestycyjnych o kwotę 1.000 zł  

i zwiększenie zakupów materiałów i wyposażenia dotyczy ostatecznego 

rozliczenia projektu pn. Najlepsza pora pójść do przedszkola. Zespół Szkolno-

Przedszkolny w Sokołowsku wzbogaca i wydłuża czas pracy, z którego 

realizowane było zadanie Atestowany plac zabaw, 

� przesunięcie kwoty 74.305 zł z rozdziału 90019 kary za środowisko  

do działu 90001 Gospodarka ściekowa i ochrona wód dotyczy zadania Budowa 

urządzeń kanalizacji sanitarnej w Mieroszowie, ponieważ zadanie jest 

dotowane w celu poprawnego rozliczenia otrzymanej dotacji środki muszą być 

zabezpieczone tylko w jednym rozdziale tj. 90001. 

 W związku z powyższym zachodzi konieczność wprowadzenia zmian  

w budżecie gminy po stronie dochodów i wydatków pomiędzy działami co jest 

wyłączną kompetencją organu stanowiącego, w związku z powyższym podjęcie 

uchwały w przedmiotowej sprawie jest uzasadnione. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, że 

projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

W związku z powyższym  Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard 

Gubernat poddał pod głosowanie projekt uchwały informując, informując 

jednocześnie,  

że zgodnie z zapisami Statutu Gminy głosowanie odbędzie się w trybie jawnym 

imiennym. 



 12 

 

Uchwała Nr IV/8/10 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 grudnia 2010r. w sprawie 

wprowadzenia zmian do budżetu Gminy Mieroszów na 2010r.została podjęta  

13 głosami „za”, 0”przeciw”, 2 „wstrzymującymi się”. 

 

Za podjęciem uchwały głosowali Radni : Pani Maria Chmielnicka, Pan Robert 

Gałązka, Pan Ryszard Gubernat, Pan Marcin Komorowski, Pani Agnieszka 

Kozłowska, Pani Agnieszka Mądrzak Wendycz, Pan Henryk Mizera, Pani Dorota 

Nagórna, Pani Justyna Pichowicz, Pan Ryszard Sierakowski, Pan Michał Sowa, Pani 

Katarzyna Ubik, Pan Mieczysław Wujda. 

 

Wstrzymali się od głosu  Radni : Pani Dorota Błażejowska, Pan Piotr Brzęcki. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 6 do tego protokołu. 

 

Ad.10.Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie 

wynagrodzenia dla Burmistrza Mieroszowa omówił Przewodniczący Rady 

Miejskiej informując, że  zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 

roku  

o samorządzie gminnym (tj. Dz. U. z 2001r. Nr 142, poz. 1591 z późn. zm.), art. 4 ust. 

1 pkt 1 lit. c ustawy z dnia 21 listopada 2008 roku o pracownikach samorządowych (tj. 

Dz. U.  Nr 223, poz. 1458) do wyłącznej właściwości Rady należy ustalenie 

wynagrodzenia Burmistrza.  

W świetle obowiązujących przepisów szczególnych tj. Rozporządzenia Rady 

Ministrów z dnia 18 marca 2009 r. w sprawie zasad wynagradzania pracowników 

samorządowych (Dz. U.  Nr 50, poz. 398 z późn. zm.) wynagrodzenie zasadnicze 

Burmistrza w gminie do 15 tys. mieszkańców mieści się w kwocie od 4 200 zł  

do 5 900 zł, maksymalny poziom dodatku funkcyjnego do 1 900 zł., dodatek stażowy 

20% oraz dodatek specjalny nieprzekraczający 40% łącznie wynagrodzenia 

zasadniczego i dodatku funkcyjnego.   
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Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, że 

projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały  

i poddał go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr IV/9/10 Rady Miejskiej w Mieroszowie  z dnia 30 grudnia 2010r.  

w sprawie wynagrodzenia dla Burmistrza Mieroszowa została przyjęta 15 głosami 

„za”. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.11.Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie sposobu 

konsultowania z radami działalności pożytku publicznego lub organizacjami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego projektów aktów prawa 

miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, że 

projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji i został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie . 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 
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W związku z powyższym Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr IV/10/10 Rady Miejskiej w Mieroszowie  z dnia 30 grudnia 2010 roku w 

sprawie sposobu konsultowania z radami działalności pożytku publicznego lub 

organizacjami prowadzącymi działalność pożytku publicznego projektów aktów prawa 

miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji 

została podjęta 15 głosami „za”. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 8 do tego protokołu. 

 

Ad.12.Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie Programu 

współpracy Gminy Mieroszów z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2011r. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, że 

projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji i został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie . 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr IV/11/10 Rady Miejskiej w Mieroszowie z dnia 30 grudnia 2010r. w 

sprawie Programu współpracy Gminy Mieroszów z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2011r. 

została podjęta 15 głosami „za” ( jednogłośnie ). 

 



 15 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 9 do tego protokołu . 

 

Ad.13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie zmian Uchwały  

Nr LIX/262/Rady Miejskiej w Mieroszowie z dnia 10 listopada 2010r. w sprawie 

regulaminu dostarczania i odprowadzania ścieków omówił Burmistrz Mieroszowa 

– Pan Andrzej Laszkiewicz, informując, że    w uchwalonym  Uchwałą Nr 

LIX/262/10 Rady Miejskiej w Mieroszowie z dnia10 listopada 2010 r. regulaminie 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Mieroszów w § 2 ust. 4 

jako przedsiębiorstwo prowadzące działalność wpisano Zakład Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej w Mieroszowie. Zgodnie z  art.2 pkt 4 ustawy z dnia 7 czerwca 2001 r. 

o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków (t.j.Dz. U. z 

2006 r. Nr 123 poz. 858 ze zm.)  regulamin , jako akt prawa miejscowego ,winien  

dotyczyć wszystkich przedsiębiorstw wodociągowo-kanalizacyjnych działających na 

terenie gminy, a nie tylko ograniczać się do konkretnego podmiotu. Dlatego też 

wprowadzono zmianę w §2 ust.4 w/w cytowanej Uchwale. 

 Po wprowadzeniu zmiany na terenie Gminy Mieroszów obowiązywał będzie 

jeden regulamin dostarczania wody i odprowadzania ścieków dla przedsiębiorców 

prowadzących działalność na podstawie uzyskanego zezwolenia od Burmistrza 

Mieroszowa jak również gminne jednostki organizacyjne nieposiadające osobowości 

prawnej. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, że 

projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat otworzył dyskusje w tym 

punkcie. 

 

W dyskusji głos zabrali : 
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Radna – Pani Agnieszka Kozłowska zwróciła się z pytaniem czy regulamin  

z 10 listopada będzie nadal obowiązywał wraz ze zmianami zaproponowanymi  

w omawianym projekcie uchwały. 

 

Burmistrz Mieroszowa w odpowiedzi na powyższe pytanie poinformował, że po 

przyjęciu procedowanego projektu uchwały będą obowiązywały dwie uchwały 

dotyczące regulaminu dostarczania i odprowadzania ścieków. 

 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodniczący Rady 

Miejskiej odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. 

 

Sesję Rady Miejskiej opuścił Radny – Pan Marcin Komorowski. Stan obecnych 14. 

 

Uchwała Nr IV/12/10 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 stycznia 2010r.  

w sprawie zmiany Uchwały Nr LIX/262/10 Rady Miejskiej w Mieroszowie z dnia  

10 listopada 2010r. w sprawie regulaminu dostarczania i odprowadzania ścieków 

została podjęta  9 głosami „za”, 0 „przeciw”, 5 „wstrzymującymi się”. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 10 do tego protokołu. 

 

Ad.14.Projekt uchwały Radny Miejskiej w Mieroszowie w sprawie zatwierdzenia 

taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę na terenie miejscowości Unisław Śląski, 

Rybnica  Leśna, Rybnica Leśna - Kamionka położonych w gminie Mieroszów. 

  

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, że 

projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat otworzył dyskusje w tym 

punkcie. 
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Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

Uchwała IV/13/10 Rady Miejskiej w Mieroszowie z dnia 30 grudnia 2010r. w sprawie 

zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę na terenie miejscowości 

Unisław Śląski, Rybnica  Leśna, Rybnica Leśna - Kamionka położonych w gminie 

Mieroszów została podjęta 14 głosami „za” ( jednogłośnie). 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 11 do tego protokołu. 

 

Ad.15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie utworzenia 

Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, że 

projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat otworzył dyskusje w tym 

punkcie. 

 

W dyskusji brali udział : 

 

Radny – Pan Piotr Brzecki zwrócił się z pytaniem jakie gmina będzie ponosiła 

koszty związane z utrzymaniem filii Liceum . 

 

Dyrektor Zespołu Obsługi Szkół – Pani Barbara Milewska poinformowała, że 

według przygotowanej symulacji zakłada się koszt  na poziomie  : płace -151 tys. zł, 

utrzymanie placówki 31 tys. zł. Zakłada się, że subwencja oświatowa będzie na 

poziomie 213 tys. zł . 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat  zauważył, że subwencja 

powinna wystarczyć na płace i utrzymanie placówki. 
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Radna – Pani Justyna Pichowicz zwróciła się z pytaniem czy nie trzeba będzie 

dostosować placówki do filii Liceum. 

 

Dyrektor Zespołu Obsługi Szkół – Pani Barbara Milewska poinformowała, że nie 

ma takiej potrzeby ponieważ to Liceum funkcjonuje już od dłuższego czasu. 

 

W związku z wyczerpaniem dyskusji  w tym punkcie Przewodniczący odczytał projekt 

uchwały i poddał go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr IV/14/10 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 grudnia 2010r. w sprawie 

utworzenia Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych  została podjęta 13 głosami 

„za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymującym się”. 

 

Podjęta Uchwała stanowi załącznik nr 12 do tego protokołu. 

 

Ad.16.Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie zatwierdzenia 

planu pracy Komisji Ogólnej na I półrocze 2011r. omówiła Przewodnicząca 

Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska oraz otworzyła dyskusje. 

 

Po uwzględnieniu autopoprawek do projektu planu pracy Komisji Ogólnej na  

I półrocze 2011r. przedstawia się on następująco : 

 

L.p. Data sesji Temat posiedzenia 
 
 
 

1. 

 
 
 

STYCZEŃ 

 
1. Działalność gospodarcza na terenie Gminy 

Mieroszów. 
2. Propozycje programowe Ferie zimowe 2011 (szkoły 

+ MCK) 
3. Gospodarka wodno – kanalizacyjna na terenie 

gminy. 
4. Projekt budżetu Gminy Mieroszów na 2011r. 

 
 

2. 

 
 

LUTY 

1. Gospodarka gruntami rolnymi w oparciu  
o zawierane umowy dzierżawy. 

2. Opracowanie regulaminu określającego zasady 
udzielania dotacji celowych z budżetu gminy na 
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finansowanie inwestycji z zakresu ochrony 
środowiska. 

3. Cele i zadania organizacji pozarządowych 
działających na terenie gminy Mieroszów. 

4. Koszty funkcjonowania oświaty w 2010 roku  
w rozbiciu na poszczególne placówki ( koszty 
wynagrodzeń i koszty rzeczowe ). 

 
 

3. 
 

MARZEC 
1. Koszty funkcjonowania MCK w 2010 roku  

w rozbiciu na działy: biblioteka, kultura, kultura 
fizyczna. 

2. Ocena stanu aktualności miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego. 

3. Realizacja inwestycji w 2010r.  
4. Realizacja Strategii Gmin y Mieroszów. 
5. Turystyka i wypoczynek analiza infrastruktury, 

problemy i potrzeby. 
 

 
4. 

 
KWIECIEN 

1.  Realizacja zadań publicznych w 2010 roku ze 
środków publicznych przekazanych organizacjom 
pozarządowym. 

2. Realizacja wniosków najemców lokali 
mieszkalnych o ich wykup w drodze bez 
przetargowej w roku  2010. 

 
 

5. 
 

MAJ 
1. Stan bezpieczeństwa oraz problemy uzależnień 

w środowisku młodzieży – realizacja zadań 
profilaktyki w placówkach oświatowych i OPS. 

2. Funkcjonowanie gospodarki wodno – ściekowej  
na terenie gminy. 

3. Sytuacja finansowa Zakładu Gospodarki Komunalnej 
i Mieszkaniowej w kontekście przekształcenia  
w spółkę  z o.o. 

4. Problemy przewozów na terenie gminy Mieroszów 
 
 

6. 

 
 

CZERWIEC 

1. Informacja o arkuszach organizacyjnych szkół  
na rok szkolny 2011/2012. 

2. Propozycje programowe akcja LATO 2011(szkoły + 
MCK) 

3. Problemy bezrobocia na terenie gminy Mieroszów. 
4. Plan pracy Komisji Ogólnej  na II półrocze 2011 r.  
5. Realizacja zapisów planu zagospodarowania 

przestrzennego w kontekście działalności KSS 
Bartnica. 

6. Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2010r.  
7. Wykonanie budżetu Gminy Mieroszów za 2010r. – 

Absolutorium.  
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Po wyczerpaniu dyskusji w tym punkcie Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan 

Ryszard Gubernat odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr IV/15/10 Rady Miejskiej w Mieroszowie, z dnia 30 grudnia 2010r.  

w sprawie planu pracy Komisji Ogólnej na I półrocze 2011r. została podjęta 15 

głosami „za” ( jednogłośnie). 

 

Podjęta uchwała  stanowi załącznik nr 13 do tego protokołu.. 

 

Ad.17.Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie zatwierdzenia 

planu pracy Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2011r. omówiła Przewodnicząca 

Komisji Rewizyjnej – Pani Justyna Pichowicz. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie. 

 

Radny- Pan Piotr Brzęcki złożył wniosek o ujęciu w miesiącu kwietniu tematu 

dotyczącego kontroli funkcjonowania hali przy ul. Hożej oraz hali sportowej przy ul. 

Sportowej. 

 

Wniosek został przyjęty 15 głosami „za”( jednogłośnie). 

 

Plan pracy po zmianach  przyjętych powyższym wnioskiem przedstawia się 

następująco : 

 
 

L.p. 
 

Miesiąc Temat posiedzenia 

 
1. 
 

styczeń 

1. Kontrola przeprowadzenia rozbiórki wieży strażackiej 
w Sokołowsku. 

2. Kontrola podjętych działań w kierunku pozyskania przez 
Sokołowsko statusu uzdrowiska. 

 
 

2. 
 

luty 
1. Kontrola Biuletynu Informacji Publicznej – wywiązywanie 

się  
z obowiązku wynikającego z ustawy o dostępnie do 
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informacji publicznej. 
 

 
3. 
 

marzec   
1. Kontrola wykonania wniosków Komisji Rewizyjnej 

poprzedniej kadencji  

 
4. 
 

kwiecień  
1. Kontrola funkcjonowania hali sportowej przy ul. Hożej 

 i ul. Sportowej w Mieroszowie. 

 
5. 
 

maj 

1. Porównanie wydatków w Urzędzie Miejskim i jednostkach 
organizacyjnych gminy poniesionych w IV kwartale 2010r. 
z wydatkami w IV kwartale w latach wcześniejszych. 

 

 
6. 
 

czerwiec 

1. Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2010r.  
2. Absolutorium – wydanie opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej oraz zapoznanie się z opinią RIO 
 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat zamknął dyskusje w tym 

punkcie odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr IV/16/10 Rady Miejskiej w Mieroszowie z dnia 30 stycznia 2010r.  

w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2011 roku została podjęta 15 

głosami „za” ( jednogłośnie). 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 14 do tego protokołu. 

 

Ad.18.Odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że na poprzedniej sesji Rady 

Miejskiej nie było pytań. 

 

Ad.19.Odpowiedzi na zapytania, oświadczenia i wnioski radnych. 

 

Na pytanie Radnej – Pani Justyny Pichowicz czy można przenieść wiatę 

przystankową w Sokołowsku bliżej chodnika, tak żeby  mogli z niej korzystać  

mieszkańcy oczekujący na przewóz, odpowiedzi udzielił Burmistrz Mieroszowa – 
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Pan Andrzej Laszkiewicz, informując że jeżeli będzie taka możliwość zostanie  

to wykonane na wiosnę. 

 

Na pytanie Radnej – Pani Justyny Pichowicz kto zarządza nieruchomością  

w Sokołowsku przy potoku Sokołowiec, na której znajdują się oznakowane do 

wycinki drzewa odpowiedzi udzieliła Kierownik Referatu Gospodarki 

Przestrzennej, Inwestycji i Ochrony Środowiska – Pani Iwona Bukowska, 

informując że część tych drzew znajduje się na terenie należącym do gminy. 

Oznaczenia drzew dokonało ZGW Kłodzko ponieważ korzenie drzew wrastają w mur 

zabezpieczający przed powodzią i  mogą spowodować jego uszkodzenie oraz 

uszkodzenie brzegu. Koszty wynikłe z ewentualnych uszkodzeń będą ponosić 

właściciele nieruchomości. 

 

Radna – Pani Justyna Pichowicz zwróciła się z pytaniem czy w związku  

z powyższym gmina może rozpoznać możliwość innego rozwiązania zamiast wycinki 

tych drzew. 

 

Kierownik Referatu GPIiO Ś- Pani Iwona Bukowska poinformowała, że trzeba 

mieć świadomość, że korzenie tych drzew niszczą zabezpieczenie 

przeciwpowodziowe. 

 

Ad.20.Wolne wnioski, informacje, apele. 

 

Radny – Pan Michał Sowa zaapelował do radnych o czynny udział w Finale WOŚP, 

który odbędzie się w dniach 8,9 stycznia 2011r.  

 

Ad.21.Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Mieroszowie – Pan Ryszard Gubernat zamknął IV sesję Rady Miejskiej. 

Protokołowała : 

A. Podgórska  
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